



MIRACURL®

*the Perfect Curling Machine®*

ماكينة تجعيد الشعر المثالية®

The smartest tool ever!

الأداة الأذكى على الإطلاق!



BAB2665E ▶

**BaByliss® PRO**



MIRACURL®

*the Perfect Curling Machine®*  
ماكينة تجعيد الشعر المثالية®

### Genuine technology

#### New MaxLife PRO technology

- This new technology makes lighter appliances which feature ultra-low vibration, are silent and have a tremendously longer lifespan against any other styling tools: up to 10 000 hours!

#### Ceramic technology

- The Perfect Curling Machine® feature a Ceramic curl chamber for smooth curl creation

#### Reliability, time & energy savings

- Powerful heating system for:
  - Ultra fast heat-up.
  - Instant recovery to ensure heat stability during use.

This is the guarantee of optimum and long-lasting results.

#### Eco-Friendly

- Its efficiency reduces using time and thus allows energy savings.
- Its genuine MaxLife Pro technology increases its lifespan.

#### تقنية أصيلة

#### تقنية ماكس لايف برو الجديدة

- هذه التقنية الجديدة في صنع الأجهزة الخفيفة الوزن والصامتة تتميز بالاهتزازات المنخفضة للغاية وبأمد استخدام أطول بالمقارنة مع أي أدوات تصفيف شعر أخرى، لحدود ١٠,٠٠٠ ساعة!

#### تقنية السيراميك

- تحتوي ماكينة تجعيد الشعر المثالية® على حلقة تجعيد مغلقة من السيراميك لتحقيق للفائف السلسة.

#### إعتمادية وتوفير بالوقت والطاقة

- نظام تسخين قوي يساعد على:
  - تسخين سريع للغاية.
  - استعادة فورية لضمان استقرار الحرارة أثناء الاستخدام.
- يساعد هذا النظام على ضمان أفضل النتائج التي تدوم طويلاً.

#### صديق للبيئة

- كفاءة الجهاز تقلل من وقت الاستخدام ما يؤدي إلى توفير الطاقة.
- تقنية ماكس لايف برو الأصيلة تزيد من أمد الاستخدام.



**BaByliss® PRO**





## Precision & Control

- 3 timer settings with audio beep indicator for different curl effects
- 3 heat settings (190°C – 210°C – 230°C) for long lasting results and possibility to use it on any type of hair
- Curl direction control for either a uniform or natural finish : (Right/Left/ Auto: if styling the left side or right side of the hair – alternates the direction automatically after each curl).



## Safety

- On/Off switch with on indicator light
- Control of the heating up of the hair section (settings and warning beeps)
- Sleep mode after 20 mn - Auto shut off after 60mn
- Anti-blocking system

## Ergonomic design

- Its handle allows a secure grip in the hand and a better control of the appliance during use.

## دقة وتحكم

- ٣ إعدادات توقيت مع مؤشر صوتي لمختلف نتائج اللفائف
- ٣ إعدادات للحرارة (١٩٠ - ٢١٠ - ٢٣٠ مئوية) لتحقيق نتائج طويلة الأمد وإمكانية الاستخدام على أي نوع من الشعر
- تحكم في اتجاه اللفائف إما بنهايات موحدة أو شكل طبيعي: (يمين/يسار/ آلي: إذا كان التصفيف يتم على الجانب الأيسر أو الأيمن من الشعر – التناوب بين الاتجاهين يتم تلقائياً بعد إتمام كل لفة).



## السلامة

- مفتاح تشغيل/ توقيف مع مؤشر ضوئي
- تحكم في سخونة على خصلة الشعر (مؤشرات صوتية للإعدادات وللتحذير)
- انتقال إلى وضعية السكون بعد ٢٠ دقيقة – توقف ذاتي بعد ٦٠ دقيقة
- نظام منع الإنقفال

## تصميم إنسيابي

يسمح المقبض بإمساك الجهاز باليد بشكل آمن وتحكم أفضل بالجهاز أثناء الاستخدام.



**BaByliss® PRO**



MIRACURL®

*the Perfect Curling Machine®*  
ماكينة تجعيد الشعر المثالية®

### Perfect and long-lasting results

Infinite possibilities of styles created effortless and for a long time thanks to this hi-tech professional tool.

***The Perfect Curling Machine®*, it's only about placing a section of hair into the product, closing it to allow the hair to be automatically taken into the curl chamber and holding it for a few seconds, listening to the bips, waiting for 4 quick beeps, to reveal effortless, beautiful, free-flowing curls !**

نتائج مثالية وطويلة الأمد

إمكانيات لا حصر لها من التسريحات المبتكرة التي تدوم طويلاً دون جهد بفضل هذه الأداة الإحترافية العالية التقنية. ماكينة تجعيد الشعر المثالية® تعمل بمجرد وضع خصلة الشعر بداخلها وإغلاقها لتقوم بسحب الشعر لداخل حجرة التجعيد تلقائياً وإبقائه لبضع ثواني حتى سماع المؤشرات الصوتية ، وانتظار 4 صفارات سريعة، لتكشف عن لفائف جميلة، مجمدة تتحرك بحرية وبدون جهد!

This tool is  
**magic!**

هذه الأداة حقاً  
**سحرية!**



EAN code  
3030050083514  
رمز الصنف

**BaByliss® PRO**